
Formandens beretning 2015. 

I året der gik, havde vi ingen grundejersager. Jeg havde to gange sidst på 

året besøg af Per Jespersen samt borgmester Kenneth Muhs for at se på 

stien mellem L. Kr. Larsensvej og Bondemosen dog uden, de kunne love 

nogle forbedringer med hensyn til lys eller asfalt. Jeg var lige efter sidste 

års generalforsamling til et arrangement, YouSee afholdt i Århus med 

underholdning af bla. Rasmus Walther, Søs Fenger samt Medina. Turen 

var helt for egen regning. I april var bestyrelsen til en rundvisning på 

Tv2- Fyn. Senere kom et oplæg fra Tv2 Sport om hvilken programflade, 

de ville tilbyde på den nye kanal.  

Den 15. august fik vi et lynnedslag i vores anlæg ud for Lervadparken 17, 

der forvoldte stor skade på anlægget til en pris af ca. 32.000 kr. 

Sidst i august var bestyrelsen til et arrangement i OCC afholdt af YouSee, 

sammen med nogle af kanaludbyderne, om de sidste nyheder.  

I oktober havde vi igen et salgsfremstød fra YouSee i Kulturhuset. Det 

gik væsentligt bedre end sidste gang, der var mere styr på tingene. Der 

mødte ca. 55 medlemmer op.  

Sidst i december var Peter og jeg til et glædeligt - jul - arrangement på 

Kvægtorvet i Odense med rundvisning på Tv2 med glögg og æbleskiver 

helt for egen regning  

 Vi har dags dato 1122 medlemmer. De fordeler sig med 372 GP. 293 

MP. samt 457 FP. Der er ca. 130 mulige tilslutninger i byen. 

 Forventningerne for 2016 vil være uændret i forhold til sidste år, da der 

ikke er nogle nyudstykninger i byen, men kun de tilbageværende i 

Kirsebærhaven samt enkelte rundt om i byen.  


